

Good morning Gracy,

On behalf of Villa Cathay Family Council, residents and their families, past and present, I would like to express our gratitude and deep respect for all of your 30 years of dedicated service at Villa Cathay Care Home.

I have heard many heartwarming stories of your selflessness, kindness and support for all the residents under your care. I also know that you were much-loved by the Villa Cathay management and staff, completing the circle of excellence that you sought to achieve.

You epitomize professionalism, compassion and dedication, and you have set a high standard for those who follow in your footsteps.

We are grateful for all that you have done, big and small, to make Villa Cathay Care Home what it is today, in the top tier of long-term care for our precious elders.

Thank you, Gracy. We hope that your retirement is all that you dream it will be, filled with contentment.

Sincerely,
Alec Logan, Chair
Villa Cathay Family Council
Feb. 27, 2023.

=====

早上好 Gracy,

我謹代表華宮家人委員會、過去和現在的住客及其家人，對您在華宮護理院 30 年的熱忱服務表示感謝和深深的敬意。

我聽說過許多關於您無私、慈愛，支持和照顧所有華宮長者們的感人故事。我也知道您深受華宮管理層和員工的喜愛，及成就您力求實現的卓越團隊。

您是專業精神、愛心和奉獻精神的典範，您為那些追隨您腳步的人樹立了高標準。

我們感激您所做的一切大小事情，造就了今天的華宮護理院，為我們親愛的長者提供頂級長期護理。

謝謝你，Gracy。我們希望您的退休生活如您所願，充滿滿足感。

誠意的祝福，

亞歷克·洛根，

主席 華宮家人委員會

2023 年 2 月 27 日。

Dear Mr. Logan & all families members,

I hope this email finds all of you well.

It is hard to believe that it is now Friday (March 31, 2023), my last day of work in Villa Cathay. Thank you so much for all the well & warm wishes & gifts for my upcoming retirement.

Today is a bittersweet day for me as I retire from this truly wonderful care home. I am grateful for the opportunity to have served as Director of Care at Villa Cathay Care Home. It has been a great honor and privilege serving all the residents & working with all of you during my tenure. I am grateful to be part of such an amazing community for the past 30 years and I look forward to seeing the continued success and growth of this amazing community.

After my retirement & before the next DOC is onboard, please contact the following nursing leadership if you need any assistance:

Name	Designation	Tel No.	Email
Charge nurse	Charge nurse	604-639-8264	chargenurse@villacathay.ca
Carren Choi	Resident Service Manager	604-639-8265	cchoi@villacathay.ca

Please take care & I wish everyone of you all the best moving forward !

I will definitely miss all of you, my team and the residents !



Gratefully,

Gracy

March 31, 2023

=====
親愛的洛根先生和所有華宮家人成員,

我希望你們各人安好。很難相信現在是星期五（2023年3月31日），這是我在華宮工作的最後一天。我非常感謝你們為我的退休送來美好又溫暖的祝福和禮物。今天對我來說是苦樂參半的一天，因為我從這個真正美好的護理院退休了。我很高興有機會擔任華宮護理院的護理總監。在我任職期間為所有長者服務，並與你們所有人一起工作是我的榮幸和福氣。我很高興在過去的30年裡成為這個了不起的社區的一員，我期待看到這個了不起的社區繼續取得成功和發展。

在我退休後和下一位護理總監上任之前，如果您需要任何幫助，請聯絡以下護理領導：

Name	Designation	Tel No.	Email
Charge nurse	Charge nurse	604-639-8264	chargenurse@villacathay.ca
Carren Choi	Resident Service Manager	604-639-8265	cchoi@villacathay.ca

請保重，祝大家以後一切順利！我一定會想念你們所有人，我的團隊和長者們！

感激地，



Gracy

2023年3月31日